



Vergaderverslag

Werkgroep	Bestuursvergadering
Datum	18/01/2018
Aanwezig	Filip Santy, Chantal Lambrecht, Zoë Debrulle, Elias Leplae, Aaron Eggermont, Stan Christiaens, Rik Corne, Freddy Van Meenen, Julie Leman, Bram Verhaeghe, Brecht Van Meenen
Verontschuldigd	Dries Bossuyt, Wannes Gykiere, Isabel Bulcaen,
Afwezig	Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vergaderverslag

1 Bestuurszaken

1.1 Goedkeuring notulen vorige vergadering en algemene vergadering

- goedgekeurd

1.2 Voorstel nieuwe 'denkdag'

- Doel: proberen om een beleidsplan te maken voor de komende jaren, werking verbeteren
- Op een andere locatie.
- Voorstel 26 mei volledige dag vrijhouden, 's avonds kunnen de partners aansluiten voor een etentje (uiteraard zelf te bekostigen)

2 Rapportering werkgroepen

2.1 Communicatie (Filip)

- Website – Bram heeft zich hierbij aangesloten om dit verder uit te werken.
- Bedoeling is om iedereen te kunnen laten inloggen met paswoord
- Bram maakt nu nog een profielpagina zodat iedereen er gebruik van kan maken
- Eerst eens testen met de bestuursleden

- Repetitiekalender is goedgekeurd



- 11 februari: navragen of kelder OC nog vrij is in de voormiddag

2.2 Financieel (Julie)

2.2.1 Sponsoring (Chantal)

- Ofwel moet verantwoordelijke voor de sponsoring toegang hebben tot de rekening zodanig dat het duidelijk is tot wie iedereen zich moet richten, ofwel moet de lijst in dropbox steeds up to date zijn. Nu is dit heel moeilijk om te werken en kloppen lijsten die je van de ene persoon krijgt, niet met lijsten van de andere personen
- Julie zal navragen bij de KBC wat mogelijk is zodat Chantal ook toegang op de zichtrekening voor de opvolging van de betalingen.

2.2.2 Verslag Julie

- Jaarrekening en begroting volgt volgende vergadering

2.3 Muzikale werking (concerten en optredens,)

2.3.1. Rekrutering

- Stand van zaken werkgroep, DKO – Saar en Trees beginnen in school, 3^{de} kleuter en 1^{ste} Leerjaar – starten met 17 leerlingen op donderdagmiddag een half uur muziek over de middag. Starten volgende week voor 2 trimesters. Bedoeling om verder afspraak te maken met Greetje om dit op te nemen in school.

2.3.2. Mini's (Wannes)

- Groep van 9 mini's
- Er komen 7 mini's over naar jea, de bezetting blijft dus identiek

2.3.3. JEA (Elias/Zoë en Chantal)

- Evaluatie muziekkamp/ nieuwjaarsconcert – Muziekkamp : er is een verlies, maar dit wordt goedge maakt met het concert. Winst van € 119. Concert was leuk, ook opbouw, positief onthaald bij iedereen.
- Muziekkamp 2018 in Hoge Duin aan de kust.
- Werkgroep : We zijn op zoek naar nieuwe leden. Er zijn te weinig actieve leden. We willen starten met jongeren. Vrijdag doen we een algemene oproep in de repetitie.
- Planning 2018: nieuwjaarsconcert, 20-21 oktober Vlammo inschrijven voor 1 juli 2018 Stan zal inschrijven, voorjaar concert samenwerken met de mini's ofwel in Aalbeke of op een andere locatie.
- Nakijken welk aanbod aan activiteiten in Kortrijk er zijn voor extra concert – Filip kijkt dit na, kan eventueel ook voor EA

2.3.4. EA (Isabel/Filip)

- Planning 2018: maartconcert
Concept : Beginnen met de laatste noten van het bisnr. Vervolg wat is er dit jaar allemaal gebeurd We bestaan dit jaar 70 jaar. Werking Stukken hangen dit jaar niet samen met het verhaal. Zondag zullen er mensen nodig zijn om alles op te ruimen. Kunnen opruimen tot 12 uur de zondag. Op tijd een lijst opmaken met wie beschikbaar is.
Muzikaal gezien hebben we 2 extra muzikanten nodig. 1 betalend en 1 gratis.
Volgend jaar voorstel OC De Wervel Bellegem, indien OC Aalbeke niet beschikbaar is.
- Musical 'In de schaduw van Napoleon': stand van zaken,



Zolang we niet over de zekerheid beschikken dat we de partituren tijdig en tegen een betaalbaar tarief krijgen, zitten we wat vast: er kunnen geen subsidie- of sponsordossiers worden opgemaakt, contacten kunnen niet worden opgemaakt.

Daarom werd een mail gestuurd naar Appermont om hierover dringend antwoord te krijgen van de muzikuitgever.

In een eerste reactie meldt hij dat hij zelf contact heeft opgenomen met hen. Hij belooft deze week een antwoord. Ook Griet wil vooruit met de regisseur om alles vast te leggen.

Tusseloplossing contact opnemen met Jef Meulemans hoe kunnen we daarmee verder ?

Zijn er andere voorstellen ?

Moesten we het niet rondkrijgen (ook omdat het financieel te risicovol is); eventueel niet bij Vandecasteele maar in een uitgeruste zaal bv. de Vooruit in Gent. Of misschien wil Vandecasteele extra sponsoren.

- Probleem is dubbel – financieel en partituren !!
- Hebben we een Plan B? : Planets !
- Moeten binnen een maand meer zekerheid hebben
- Freddy zal terug eens polsen bij Balthazar misschien zit er daar toch nog iets in.

2.4 Restaurant (Freddy)

- Opgelet datum: 22-23 september 2018
- Freddy is er niet dit weekend, zal alles doorgeven aan Rik Corne

2.5 Lokaalbeheer (Dries)

- Laatste stand van zaken – Jury bijeenkomst : 2 architectenbureaus geselecteerd. Nu al vertraging op vooropgestelde planning: er moet nog een beslissing worden genomen om tot 1 architect te komen + nog voor te leggen aan schepencollege. Ook kerk is nog duidelijk. Voorstel gaat door op de piste van Stad.
- Ideeën: er zaten wel goeie stukken in. De Aalbeekse vertegenwoordigers in de jury willen voorstellen om te werken 2 architecten, één voor de kerk en één voor het OC. Beide geselecteerden geven duidelijk aan dat er één groot probleem is: de harmonie.
- Voorstellen zijn o.a. : Binnenplein maken tussen oc en huisjes, met nieuwe voorgevel. Harmonie in de kelder, met verdieping vloer, of in de kerk achteraan.

2.6 St. Cecilia (Isabel)

- Evaluatie – wordt blijkbaar zeer verschillend geëvalueerd, van niet zo goed tot goed dat het wat 'minder uitgebreid' was. Jukebox was leuk, maar had op een bepaald moment moeten gereset worden zodat men de muziek kon horen die men koos. Wachtlijst te lang...

3 Externe vertegenwoordiging:

3.1 Vlamo: beantwoorden enquête

- Ter plaatse ingevuld met het bestuur. De enquête wilde duidelijk polsen naar de keuze die Vlamo moet maken nu de provinciale cultuurbevoegdheid naar Vlaanderen is overgegaan (o.a. over aanbod dienstverlening, wedstrijden, festivals enz.)

3.2 ARKO en Culturele Raad (Rik)

- Geen extra punten



4 Varia

- Voorstel partiturenmappen: nieuwe mappen gewenst voor alle EA-onderdelen. Filip bekijkt dit.
- Schenkrecht doorgeven traktaat Stan
- Prijzen stijgen in het oc vanaf 01.01.2018
- Zouden we voordeel kunnen hebben bij gemengde btw-plich? – Isabel bekijkt dit
- Aaron wil nieuwe mapjes/strookjes in de kast – Filip zal extra mapjes meebrengen.
- Q-lite bekijken hoelang hij al voordelen krijgt als sponsor – afspraak was 5 jaar in ruil voor copymachine.

5 Vastlegging datum volgende vergadering

- Woensdag 28 maart 2018